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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Engelsk og Amerikanske studier d. 21. juni 2018 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  Torsdag den 21. juni 2018 kl. 10.00-12.00 
Sted:    Lysningen, stuen 
 
Deltagere:  Claus Schatz-Jakobsen (CSJ),  

Thomas Ærvold Bjerre (TÆB) 
Rasmus Nielsen (RN) 
Camilla Breede Uldal (CBU) 
Johanne Kirkeby (JK) 
Louise Andkjær Hansen (LAH) 
Sarah Pedersen, (SP) 
Diana Brunholm (DB) 

 
Afbud:   Kasper Grotle Rasmussen (KGR) 

 Nils Arne Sørensen (NAS) 
Tobias Arndal Dietz Rasmussen (TADR) 

 
 
Fraværende uden afbud:  Caoimhe Louise Willemoës (CLW) 
 

 
Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 
 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

2) Godkendelse af referater 
Godkendt. 
 

3) Meddelelser 
a) Studienævnsformandens meddelelser: 

- Der blev den 31/5 afholdt English Studies Day. Godt arrangement, planlagt af Peter 
Simonsen. Ideen var at præsentere Peter Simonsens forslag til en revideret littera-
turdel til bacheloruddannelsen. Tanken bag er at nytænke litteraturundervisningen, 
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således at man kommer væk fra at undervise i kronologisk orden og i stedet bevæger 
sig over imod at undervise litteraturen tematisk. 

- Arbejdet med at ansætte ny faglig vejleder er i gang, der afholdes samtaler i uge 26. 
- Engelsk har meldt sig til projektet ”Akademisk skrivevejleder”, som kørte på Ame-

rikanske studier i sidste semester. Vi melder 6 studerende til projektet.  
 

b) De studerendes meddelelser (faglig vejleder, fagrådet): 
- CBU: BA kontrakterne er kommet ind i blanket systemet, og i den forbindelse har 

fakultetet rykket afleveringsfristen for kontrakterne, således at det fremgår online at 
de skal afleveres den 15/8, og ikke den 1/9 som tidligere fastsat. Dette er trådt i kraft 
uden information til de studerende, og studiesekretariatet blev informeret om æn-
dringen meget sent i forløbet. Der er tillige blevet tilføjet en rubrik på kontrakten 
som hedder ”projektbeskrivelse”, hvilket der ikke bruge på engelsk eller amerikan-
ske studier. Dette har afstedkommet en hel del henvendelser fra frustrerede stude-
rende, der har været i tvivl om hvilke krav der stilles til dem. Der udtrykkes stor 
kritik af den manglende information fra fakultetet. 

- CS-J besluttede at der skal sendes information ud til alle undervisere på engelsk. 
- Studienævnet besluttede at adressere sin utilfredshed til fakultetet, for deres mang-

lende og for sen information vedrørende overførsel af bachelorkontrakterne til blan-
ketsystemet. LAH og SP var akademiske skrivevejledere i F2018, og deres erfarin-
ger er, at det er et godt projekt, og hvis det i fremtiden kunne kobles på et fag, f.eks. 
Engelsk skriftlig kommunikation, så ville det få endnu mere gennemslagskraft. 

 
c) Studie(nævns)sekretærens meddelelser: 

Ingen bemærkninger 
 

d) Andre 
- TÆR: Amerikanske studier har afholdt KA afslutning, der kom ca. 26 deltagere og 

arrangementet var vellykket. 
-  

4) Merit- og dispensationsansøgninger 
Se lukket referat 
 
5) Andre sager til behandling 

a) Ændring af adgangskrav til bacheloruddannelserne optag 2021 
- Studienævnet havde en længere diskussion omkring indførelsen af et adgangskrav på 

6,0 i gennemsnit. Studienævnet mente, at man på nuværende tidspunkt ikke havde det 
fulde overblik over konsekvenserne af at indføre en karaktergennemsnit, og besluttede 
derfor, at der til optagelsen i 2021 ikke ændres på adgangskravene, men at man på ef-
terårets møder i studienævnet vil drøfte om der skal ændres i adgangskravene til 2022 
optaget. 

 
b) Forslag til eksamensevaluering fra Fagrådet 

- På baggrund af flere studerendes oplevelser med tekniske problemer i forbindelse 
med eksamen, har fagrådet lavet et skema til brug for evaluering af eksamen, for at 
finde ud af om der generelt er tekniske problemer, eller det var et enkelt stående 
tilfælde. Studienævnet anerkendte fagrådets arbejde og fandt at det var et godt ini-
tiativ. 
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6) Sager til orientering 
a) Orientering om GDPR 

- DBL forestod en kort orientering om GDPRs betydning for studienævnets arbejde, 
og medlemmernes håndtering af følsomme personoplysninger. 

 
7) Eventuelt 

Intet at bemærke. 
 
 

Claus Schatz-Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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